
P R O T O K Ó Ł  Nr  3/2019
z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji
Problemowo-Budżetowej Rady Gminy Nurzec-Stacja, odbytego w dniu 18 marca 2019 r.

Obecni członkowie Komisji Rewizyjnej:
1.2.1) Zbigniew Mirosław Olesiński – Przewodniczący Komisji
1.2.2) Wojciech Wojtkowski
1.2.3) Roman Pawłowski
1.2.4) Irena Wakuluk

Obecni Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji:

1 Kamil Grzyb – Przewodniczący Komisji,
1.2.5) Mieczysław Bartosiuk
1.2.6) Aleksander Putko.

Nieobecni członkowie komisji:

1) Grzegorz Wiktoruk

Obecni Członkowie Komisji Problemowo-Budżetowej:

1 Jan Szpański  - Przewodniczący Komisji
1.2.7) Izabela Marzena Jurczak
1.2.8) Jerzy Olesiuk
1.2.9) Tomasz Leoniuk
1.2.10) Zenon Podbielski
1.2.11) Aleksander Dubiński

/Listy obecności w załączeniu/ Zał. Nr 1.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1/ Pan Piotr Jaszczuk – Wójt,
2/ Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy,
3/ Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy,
4/ Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji.

   Przewodnictwo wspólnemu posiedzeniu Komisji powierzono Panu Janowi Szpańskiemu  –
Przewodniczącemu Komisji Problemowo-Budżetowej. 

 Przewodniczący posiedzenia przedstawił proponowany porządek posiedzenia, a następnie
zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku posiedzenia.

Radna, Pani Irena Wakuluk zgłosiła wniosek o wycofanie z porządku posiedzenia podpunktu: „10)
Projekt  uchwały  w  sprawie  niewyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  w  budżecie  Gminy
Nurzec-Stacja środków stanowiących fundusz sołecki”. Wniosek swój uzasadniała koniecznością
realizacji zadań w sołectwach.



Pan  Piotr  Jaszczuk  –  Wójt  –  poinformował,  że  nie  jest  przeciwny  funkcjonowaniu  funduszu
sołeckiego. Decyzja o złożeniu projektu uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie
funduszu sołeckiego jest pokierowana koniecznością realizacji zadań między innymi w zakresie
drogownictwa. Składając wniosek na dofinansowanie musimy zapewnić środki na wkład własny, a
budżet gminy po wyodrębnieniu środków na fundusz sołecki nie zabezpieczy tych potrzeb.

Po szczegółowym przeanalizowaniu przewodniczący posiedzenia Pan Jan Szpański poddał
pod głosowanie przyjęcie wniosku o wycofanie z porządku posiedzenie podpunktu „10)  Projekt
uchwały  w  sprawie  niewyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  w  budżecie  Gminy  Nurzec-Stacja
środków stanowiących fundusz sołecki”.

W wyniku jawnego głosowania wniosek został przyjęty 8 glosami za,  2 glosami przeciw, 3
glosami wstrzymującymi, w głosowaniu brało udział 13 członków komisji.

W  związku  z  powyższym  przewodniczący  posiedzenia  Pan  Jan  Szpański  poddał  pod
glosowanie przyjęcie porządku posiedzenia po zmianie.

W wyniku jawnego glosowania  jednogłośnie  13  głosami  za,  komisje  przyjęły  porządek
posiedzenia w następującym brzmieniu: 

1. Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do sprawozdań i projektów uchwał w sprawach:
1) Sprawozdanie  finansowe z  realizacji  zadań  „Programu usuwania  wyrobów zawierających

azbest dla Gminy Nurzec-Stacja na lata 2008-2032” w roku 2018.
2) Sprawozdanie  z  realizacji  wieloletniego  programu  współpracy  Gminy  Nurzec-Stacja  z

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego za 2018 r.

3) Sprawozdanie  z  realizacji  gminnego  programu  profilaktyki  i  rozwiązywania  problemów
alkoholowych oraz z realizacji gminnego programu przeciwdziałania narkomanii za rok 2018.

4) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2015-2020 za 2018 r.

5) Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nurcu-Stacji za 2018
r. oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2019 r.

6) Sprawozdanie  z  realizacji  zadań  wynikających  z  ustawy  z  dnia  9  czerwca  2011  r.  o
wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za 2018 rok.

7) Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Nurzec-Stacja.

8) Informacja  o  wykorzystaniu  dotacji  udzielonych  podmiotom  realizującym  w  roku  2018
projekty wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja.

9) Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  członkom
ochotniczej  straży  pożarnej  za  udział  w działaniu  ratowniczym,  szkoleniu  lub  ćwiczeniu
pożarniczym zorganizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę, 

10) Projekt  uchwały  w  sprawie  programu  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Gminy  Nurzec-Stacja  w
2019 roku,

11) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok,
12) Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  obywatelskiej

inicjatywy uchwałodawczej,
13) Projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad

sprawiania pogrzebu na koszt gminy,



14) Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  podwyższenia
kryterium  dochodowego  w  celu  udzielenia  wsparcia  w  ramach  wieloletniego  rządowego
programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023,

15) Projekt uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i
leśnego,

16) Projekt  uchwały  w  sprawie  poboru  w  drodze  inkasa,  określenia
inkasentów  i  wysokości  wynagrodzenia  za  inkaso  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi 

2. Sprawy różne.

Do punktu 1-go:

Rozpatrzenie i wyrażenie opinii do informacji w sprawach:

Do p. punktu 1-go:

Sprawozdanie finansowe z realizacji zadań „Programu usuwania wyrobów zawierających
azbest  dla  Gminy  Nurzec-Stacja  na  lata  2008-2032”  w  roku  2018  przedstawiła  Pani  Iwona
Jadczuk.

D y s k u s j a :
Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, czy do 2032 r. będziemy mieli możliwość pozbyć się azbestu?
Radny,  Pan  Zbigniew  Mirosław  Olesiński  –  zapytał,  dlaczego  otrzymujemy  tak  małe
dofinansowanie z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska?

Pani Iwona Jadczuk – poinformowała, że wnioskowaliśmy o dofinansowanie w kwocie 25 tys. zł, a
otrzymaliśmy tylko  5 tys.  zł.  Wnioskowana kwota  nie  może być  wyższa  aniżeli  otrzymujemy
wnioski od mieszkańców.

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod  głosowanie  opinię  do  sprawozdania  finansowego  z  realizacji  zadań  „Programu  usuwania
wyrobów zawierających azbest dla Gminy Nurzec-Stacja na lata 2008-2032” w roku 2018. 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie  13 głosami  za,  w obecności  13  członków
Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie finansowe z realizacji zadań „Programu usuwania
wyrobów zawierających azbest dla Gminy Nurzec-Stacja na lata 2008-2032” w roku 2018.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 2.

Do p. punktu 2-go:

Sprawozdanie  z  realizacji  wieloletniego  programu  współpracy  Gminy  Nurzec-Stacja  z
organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku
publicznego za 2018 r. przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

D y s k u s j a:
Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, czy były inne oferty poza domem zakonnym?

Pan  Krzysztof  Staniszewski  –  Sekretarz  Gminy  –  wyjaśnił,  że  realizacja  zadania  została
powierzona w wyniku konkursu, do którego wpłynęła jedna oferta.



Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod głosowanie opinię do sprawozdania z realizacji wieloletniego programu współpracy Gminy
Nurzec-Stacja z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego za 2018 r.  . 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie  13 głosami  za,  w obecności  13  członków
Komisje pozytywnie zaopiniowały  sprawozdanie z realizacji wieloletniego programu współpracy
Gminy Nurzec-Stacja  z  organizacjami  pozarządowymi oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi
działalność pożytku publicznego za 2018 r..
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 3.

Do p. punktu 3-go:

Sprawozdanie  z  realizacji  gminnego  programu profilaktyki  i  rozwiązywania problemów
alkoholowych  oraz  z  realizacji  gminnego  programu  przeciwdziałania  narkomanii  za  rok  2018
przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.

D y s k u s j a:
Radny,  Pan  Jan  Szpański  –  zapytał,  kto  pełni  funkcję  przewodniczącego  Gminnej  Komisji
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych?

Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik GOPS – poinformowała, że dotychczasowa przewodnicząca
komisji zrezygnowała. Z uwagi brak chętnych stanowisko przewodniczącego nie jest obsadzone.

Pan Jerzy Olesiuk – zapytał, jaki jest tok postępowania z osobą uzależnioną?

Pani  Elżbieta  Wierchow  –  poinformowała,  o  postępowaniu  prowadzonym  przez  komisję  w
stosunku do osób uzależnionych.

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod  głosowanie  opinię  do sprawozdania  z  realizacji  gminnego  programu  profilaktyki  i
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz z realizacji gminnego programu przeciwdziałania
narkomanii za rok 2018. 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie  13 głosami  za,  w obecności  13  członków
Komisje  pozytywnie zaopiniowały  sprawozdanie z  realizacji  gminnego programu profilaktyki  i
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz z realizacji gminnego programu przeciwdziałania
narkomanii za rok 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 4.

Do p. punktu 4-go:

Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2015-2020 za 2018 r. przedstawiła Pani Elżbieta
Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono.



W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod  głosowanie  opinię  do sprawozdania  z  realizacji  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2015-2020 za 2018 r.. 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie  13 głosami  za,  w obecności  13  członków
Komisje  pozytywnie  zaopiniowały  sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu
Przeciwdziałania  Przemocy  w  Rodzinie  oraz  Ochrony  Ofiar  Przemocy  w  Rodzinie  na  lata
2015-2020 za 2018 r. 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 5.

Do p. punktu 5-go:

Sprawozdanie  z  działalności  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Nurcu-Stacji  za
2018  r.  oraz  potrzeby  w  zakresie  pomocy  społecznej  na  2019  r.  przedstawiła  Pani  Elżbieta
Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.

D y s k u s j a:
Radny,  Pan  Jerzy  Olesiuk  –  zapytał,  czy  ilość  zasiłków  stałych  wzrosła?  Czy  pozostaje  na
dotychczasowym poziomie?

Pani  Elżbieta  Wierchow  –  poinformowała,  że  ilość  zasiłków  stałych  jest  na  dotychczasowym
poziomie. Ilość zasiłków okresowych uległa zmniejszeniu.

Radna, Pani Irena Wakuluk – zapytała, czy nie byłoby możliwości przeniesienia części środków
finansowych  przewidzianych  na  realizację  zadań  w  zakresie  rozwiązywania  problemów
alkoholowych, na pokrycie wydatków opieki społecznej?

Pani Elżbieta Wierchow – wyjaśniła, że nie ma możliwości zmiany przeznaczenia tych środków
finansowych.

Radny, Pan Zbigniew Mirosław Olesiński – zapytał, czy wydatki związane z wypłatą świadczeń
tzw. 500+ w całości pokrywa budżet państwa?

Pani  Elżbieta  Wierchow – Kierownik GOPS – poinformowała,  że wypłatę  świadczeń pokrywa
budżet państwa, natomiast brakuje środków finansowych na zapewnienie obsługi tego zadania.

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod głosowanie opinię do sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w
Nurcu-Stacji za 2018 r. oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2019 r.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie  13 głosami  za,  w obecności  13  członków
Komisje  pozytywnie  zaopiniowały  sprawozdanie  z  działalności  Gminnego  Ośrodka  Pomocy
Społecznej w Nurcu-Stacji za 2018 r. oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej na 2019 r.. 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 6.

Do p. punktu 6-go:

Sprawozdanie  z  realizacji  zadań  wynikających  z  ustawy  z  dnia  9  czerwca  2011  r.  o
wspieraniu  rodziny  i  systemie  pieczy  zastępczej  przez  Gminę  Nurzec-Stacja  za  2018  rok
przedstawiła Pani Elżbieta Wierchow – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.



Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod głosowanie opinię do sprawozdania z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 9 czerwca
2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za 2018 rok.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie  13 głosami  za,  w obecności  13  członków
Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 9
czerwca 2011 r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej przez Gminę Nurzec-Stacja za
2018 rok. 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 7.

Przewodniczący posiedzenia ogłosił 10 minutową przerwę w posiedzeniu.
Wznowienie posiedzenia.

Do p. punktu 7-go:

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez  Gminę Nurzec-Stacja  przedstawiła  Pani
Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy.

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod  głosowanie  opinię  do sprawozdania  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na
poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  prowadzonych  przez  Gminę
Nurzec-Stacja.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie  12 głosami  za,  w obecności  12  członków
Komisje pozytywnie zaopiniowały  sprawozdanie z  wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli
na  poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w  szkołach  prowadzonych  przez  Gminę
Nurzec-Stacja. 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 8.

Do p. punktu 8-go:

Informację  o  wykorzystaniu  dotacji  udzielonych podmiotom realizującym w roku 2018
projekty wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja przedstawił Pan Krzysztof
Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod  głosowanie  opinię  do informacji  o  wykorzystaniu  dotacji  udzielonych  podmiotom
realizującym w roku 2018 projekty wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja.

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie  12 głosami  za,  w obecności  12  członków
Komisje  pozytywnie zaopiniowały  informację o wykorzystaniu dotacji  udzielonych podmiotom
realizującym w roku 2018 projekty wspierania rozwoju sportu na terenie Gminy Nurzec-Stacja. 
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 9.



Do p. punktu 9-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  członkom
ochotniczej  straży  pożarnej  za  udział  w działaniu  ratowniczym,  szkoleniu  lub  ćwiczeniu
pożarniczym zorganizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę  przedstawił Krzysztof
Staniszewski – Sekretarz Gminy, 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod  głosowanie  opinię  do projektu  uchwały w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu
pieniężnego członkom ochotniczej straży pożarnej za udział w działaniu ratowniczym, szkoleniu
lub ćwiczeniu pożarniczym zorganizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę. 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie  12 głosami  za,  w obecności  12  członków
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  w sprawie  ustalenia wysokości ekwiwalentu
pieniężnego członkom ochotniczej straży pożarnej za udział w działaniu ratowniczym, szkoleniu
lub ćwiczeniu pożarniczym zorganizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 10.

Do p. punktu 10-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie  programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nurzec-Stacja w 2019 roku przedstawił Pan
Krzysztof Popławski. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod  głosowanie  opinię  do projektu  uchwały w  sprawie  programu  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nurzec-Stacja w 2019
roku. 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie  12 głosami  za,  w obecności  12  członków
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  w sprawie  programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nurzec-Stacja w 2019
roku.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 11.

Do p. punktu 11-go:

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok omówiła Pani Maria Szatyłowicz
– Skarbnik Gminy.

D y s k u s j a:
Radna, Pani Irena Wakuluk – zapytała, jaki to jest program wspierania zatrudnienia?

Pani  Maria  Szatyłowicz  –  Skarbnik  Gminy  –  wyjaśniła,  że  w  ramach  programu  wspierania
zatrudnienia, zatrudniane są opiekunki do dowożenia dzieci do szkoły.

Radny,  Pan  Jerzy  Olesiuk  –  zapytał,  czy  w  związku,  z  wprowadzanymi  zmianami  w  planie
budżetu, nie ulega zmianie prognoza finansowa?



Pani Maria Szatyłowicz – Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że prognoza finansowa nie ulega zmianie.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie  12 głosami  za,  w obecności  12  członków
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019
rok.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 12.

Do p. punktu 12-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  obywatelskiej  inicjatywy
uchwałodawczej omówił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie obywatelskiej
inicjatywy uchwałodawczej. 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie  12 głosami  za,  w obecności  12  członków
Komisje  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie
obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 13.

Do p. punktu 13-go:

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad sprawiania pogrzebu
na koszt gminy przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia zasad
sprawiania pogrzebu na koszt gminy . 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie  12 głosami  za,  w obecności  12  członków
Komisje  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie
ustalenia zasad sprawiania pogrzebu na koszt gminy.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 14.

Do p. punktu 14-go:

Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kryterium
dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w
szkole i w domu” na lata 2019-2023 przedstawił Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.



W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie podwyższenia
kryterium dochodowego w celu udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie  12 głosami  za,  w obecności  12  członków
Komisje  pozytywnie  zaopiniowały  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie
podwyższenia  kryterium  dochodowego  w  celu  udzielenia  wsparcia  w  ramach  wieloletniego
rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 15.

Do p. punktu 15-go:

Projekt uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego przedstawił
Pan Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod głosowanie opinię do projektu uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i
leśnego.  

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie  12 głosami  za,  w obecności  12  członków
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  w sprawie inkasa podatku od nieruchomości,
rolnego i leśnego.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 16.

Do p. punktu 176

Projekt uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości
wynagrodzenia  za  inkaso  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  przedstawił  Pan
Krzysztof Staniszewski – Sekretarz Gminy.

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad Pan Jan Szpański poddał
pod  głosowanie  opinię  do projektu  uchwały w  sprawie poboru  w  drodze  inkasa,  określenia
inkasentów  i  wysokości  wynagrodzenia  za  inkaso  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi.  

W wyniku jawnego głosowania jednogłośnie  12 głosami  za,  w obecności  12  członków
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia
inkasentów  i  wysokości  wynagrodzenia  za  inkaso  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi.
/opinia w załączeniu/ Zał. Nr 17.

Do punktu 2-go:

Sprawy różne i wolne wnioski: nie zostały zgłoszone.

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – zwrócił się z wnioskiem do Radnego Pana Zbigniewa Olesińskiego
jako członka Rady Nadzorczej ZOZ w sprawie wydłużenia godzin pracy dla karetki transportowej
w Siemiatyczach. Wniosek swój uzasadniał tym, że lekarz rodzinny pracuje do godz. 18-tej i są



problemy z transportem dla pacjenta, gdyż musi wzywać karetkę z Białegostoku, co wydłuża czas
oczekiwania.

Radny, Pan Zbigniew Olesiński – poinformował, że przedstawi ten problem Dyrektorowi ZOZ, a o
zajętym stanowisku poinformuje radnego Olesiuka.

Radny, Pan Jerzy Olesiuk – wnioskował, aby wystąpić do Wód Polskich, aby wykonali koszenie
rowów na rzece „Pulwa” i cieku „L”. Nadmienił, że z uzyskanych danych nie jest ujęte do planu
zadanie w zakresie konserwacji rzeki „Pulwa”

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt poinformował, że uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami Wód
Polskich. Podczas spotkania zwracano uwagę na konieczność konserwacji urządzeń wodnych. Z
uwagi na brak środków finansowych nie ma możliwości zrealizowania wszystkich zadań.

Radny, Pan Jan Szpański – zapytał, co z zakupem nowych wozów strażackich?

Pan Piotr Jaszczuk – Wójt poinformował, że w dalszym ciągu trwa postępowanie przetargowe na
dostawę samochodów.

Radny, Pan Kamil Grzyb – zapytał, co ze stawkami za pobór wody i odprowadzenie ścieków?

Pan Piotr  Jaszczuk – poinformował,  że dotychczas wodociągi  podlaskie  nie  złożyli  wniosku o
ustalenie stawek opłat za zaopatrzenie w wodę i odprowadzenie ścieków.

Na tym wspólne posiedzenie komisji zakończono.

Protokołowała: Przewodniczący posiedzenia:

Eugenia Naumiuk           Jan Szpański


